



REPUBLIKA HRVATSKA
MINISTARSTVO OBRANE
ZAGREB

Na temelju članka 4. Uredbe o raspisivanju i provedbi javnog natječaja i internog oglasa u državnoj službi (Narodne novine, br. 78/17 i 89/19) objavljuje se

OPIS POSLOVA I PODACI O PLAĆI RADNOG MJESTA

iz Javnog natječaja za imenovanje glavnog tajnika Ministarstva obrane
(Narodne novine, br. 77/24)

Izrazi koji se koriste u tekstu, a imaju rodno značenje, koriste se neutralno i odnose se jednako na muški i ženski rod.

1. glavni tajnik ministarstva - 1 izvršitelj (2.1.)

GLAVNO TAJNIŠTVO

Mjesto rada: Zagreb

Opis poslova:

Rukovodi radom Glavnog tajništva. Poduzima mjere za osiguranje učinkovitosti u radu. Obavlja najsloženije pravne poslove u Ministarstvu. Usklađuje i koordinira rad Glavnog tajništva i ustrojstvenih jedinica Ministarstva i upravnih organizacija u sastavu Ministarstva. Obavlja i druge poslove koje mu povjeri ministar.

Podaci o plaći:

Člankom 11. Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama (Narodne novine, br. 155/23) propisano je da se plaća službenika i namještenika sastoji od osnovne plaće i dodataka na osnovnu plaću utvrđenih citiranim Zakonom te ostalih primitaka u skladu s citiranim Zakonom i općim propisom o radu.

Sukladno članku 12. stavku 2. navedenog Zakona osnovna plaća je umnožak koeficijenta za obračun plaće radnog mjesta na koje je službenik i namještenik raspoređen i osnovice za obračun plaća.

Državni službenik ima pravo na dodatak za radni staž koji iznosi 0,5% na osnovnu plaću za svaku navršenu godinu radnog staža sukladno odredbama članaka 17. i 18. Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama.

Uredbom o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u državnoj službi (Narodne novine, br. 22/24 i 33/24) utvrđen je koeficijent za obračun plaće položaja I. vrste - glavni tajnik ministarstva te iznosi: 4,55.

Osnovica za obračun plaće za državne službenike i namještenike utvrđena je Kolektivnim ugovorom za državne službenike i namještenike (Narodne novine, br. 56/22, 127/22, 58/23, 128/23 i 29/24) te od 1. listopada 2023. iznosi 947,18 eura bruto.